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PROTOKOLL VEGEÅNS VATTENRÅD  
Arbetsutskott 

 

PLATS Videomöte via MS Teams DATUM 2020-12-03 TID 09:00 

NÄRVARANDE Ordinarie ledamöter: 

Charlotte Wachtmeister (ordf.) 

Henrik Thott (vice ordf.) 

Conny Olsson 

 

Ersättare: 

Krister Nilsson 

Ulf Cronbring 

Rudolf Tornerhjelm 

 

Övriga: 

Sofia Jezek 

Olof Persson 

Representerar: 

Dikningsföretagen 

Kommunerna 

Industrierna 

 

 

Dikningsföretagen 

Kommunerna 

Industrierna 

 

Representerar/roll: 

NSVA 

Sakkunnig 

Närvarande: 

X 

X 

 

 

 

X 

X 

 

 

 

X 

X 

Tjänstgör 

X 

X 

 

 

 

X 

 

 

 

 

  

 

 

Protokoll från sammanträde med arbetsutskottet Vegeåns vattenråd och 

Vegeåns Service AB  

1. Mötets öppnande 

Ordförande öppnar mötet och hälsar alla välkomna. 

Ordförande meddelar att sakkunnig kommer att agera sekreterare för dagens möte, då 

ordinarie sekreterare från Ludvig & Co inte medverkar på mötet. 

2. Val av justerare 

Till att justera dagens protokoll väljs Krister Nilsson. 

3. Godkännande av föredragningslistan 

Föredragningslistan godkänns, med tillägget att en ny punkt adderas före punkt 5; 

Upphandling recipientkontrollprogram 2021-2023. 

4. Föregående protokoll 

Läggs till handlingarna. (Protokollen kan laddas ner via vattenrådets hemsida.)  

5. Upphandling recipientkontrollprogram 2021-2023 

Sakkunnig informerar om att tre anbud har inkommit. Sakkunnig kommer att sammanställa 

förslag till utvärderingsprotokoll, för beslut om antagande på styrelsemötet 2020-12-11.  
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6. Information från beredningsgruppen - åtgärdsplanen 

Granskningsversion har tillsänts beredningsgruppen 2020-11-24. Inkomna synpunkter 

kommer att sammanställas av sakkunnig och tillsändas Ekologigruppen. 

AU beslutar att omgående skicka ut samma granskningsversion till styrelsen, för att 

möjliggöra genomläsning inför kommande styrelsemöte, med kommentaren om att språkliga 

felaktigheter i rapporten inte behöver granskas/kommenteras, då detta redan gjorts. 

Eventuella andra synpunkter på rapportens innehåll kan skickas till sakkunnig. 

Beredningsgruppen kommer att ha ett avstämningsmöte med Ekologigruppen 2020-12-08, 

och avsikten är att åtgärdsplanen ska kunna beslutas om på kommande styrelsemöte. 

7. Medlemsmöte/informationsmöte i vår 

AU beslutar att föreslå styrelsen att det planerade informationsmötet 2021-03-03 hålls som 

ett digitalt möte. Eventuellt kan ett rum tillhandahållas via Foodhills, om någon som önskar 

deltaga på mötet inte har möjlighet att göra detta digitalt. Denna eventuella möjlighet 

behöver utredas och värderas ytterligare utifrån då rådande corona-situation. 

8. Ludvig & Co uppsägning av avtal med Vegeåns vattenråd/svar från kommunerna 

Ludvig & Co har inkommit med ett förslag på tilläggsavtal för fortsatt kassörtjänst från och 

med 2021-01-01. Fakturering enligt förslaget sker per timme, och avtalet kan sägas upp av 

endera part med 30 dagars uppsägningstid. 

AU beslutar att skicka förslaget på tilläggsavtal tillsammans med tidigare huvudavtal till 

styrelsen för beslut. Avtalen skickas ut till styrelsen tillsammans med kallelsen. 

Tre kommuner har inkommit med svar på den förfrågan som vattenrådet ställt till medlems-

kommunerna om deras möjlighet att ta över sekreterar- och kassörsrollerna i vattenrådet. 

Ängelholms kommun och Helsingborgs stad kan åta sig en eller flera roller, med olika 

starttid, medan Åstorp meddelat att kommunen inte kan åta sig någon av rollerna. Övriga 

kommuner har inte inkommit med svar. 

Inkomna förslag diskuterades. 

De inkomna förslagen har skickats till styrelsen. På kommande styrelsemöte ska styrelsen: 

1) Besluta om vattenrådet ska ställa frågan om sekreterar-/kassörsrollerna till andra 

aktörer (privata företag) 

2a) Om inte andra aktörer ska tillfrågas, fortsätta utvärdera vilket av de båda inkomna 

förslagen som vattenrådet ska välja. 

2b) Om andra aktörer ska tillfrågas, hantera frågan om hur detta arbete ska genomföras. 

9. Rapporter 

Inga rapporter. 
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10. Övriga frågor 

Årligt utskick till dikningsföretagen, om vilket arbete som planeras för 2022 (och om något 

tidigare ej rapporterat arbete bedöms tillkomma under 2021): 

Karin Johansson tar fram förslag, som skickas till AU för genomläsning. Eventuella 

synpunkter lämnas till Karin senast måndag 2020-12-07. 

---------- 

Ordförande har fått en fråga om Vegeåns vattenråd vill gå med i VattenAtlas 

(vattenatlas.se). Vattenråden i Kävlingeån och Höje å har tagit fram den befintliga 

VattenAtlas och de undersöker nu möjligheten att få fler avrinningsområden att ansluta sig. 

Ordförande undersöker om någon representant för VattenAtlas kan hålla en kort information 

på kommande styrelsemöte. 

---------- 

Ordförande har medverkat på kustvattenråd. Information från detta kommer att skickas ut till 

styrelsen. 

---------- 

LOVA-ansökan: Sakkunnig informerar om att LOVA-ansökan har skickats in 2020-12-01. 

Ansökan avser genomförandet av de tre våtmarker, för vilka förprojektering genomförts 

inom ramen för Ekologigruppens arbete med åtgärdsplan. Ansökan avser arbete under 

2021-2022 och det ansökta beloppet är 2 496 000 kr (80 % av beloppet) och vattenrådets 

medfinansiering är 624 000 kr (20 % av beloppet). 

---------- 

Ulf Cronbring informerar om pågående arbete med våtmark i Hyllinge. 

Sofia Jezek meddelar att NSVA har möjlighet att presentera projektet på styrelsemöte eller 

annat informationsmöte. 

Sofia Jezek har också inkommit med ytterligare information från NSVA:s projektledare: 

Entreprenaden påbörjades i slutet av vecka 46. Entreprenör är NSVA:s ramavtalspartner 

NCC med ett arbetslag som har stor vana vid denna typ av entreprenader.  

 

Arbetet har delats upp i tre faser, där två av dessa planeras vara klara innan jul 2020. 

Dessa första två faser omfattar den största delen av schaktinsatsen. Den sista fasen 

inkluderar ytorna närmast Vegeå samt in och utloppen mellan Vegeå och våtmarken. 

Det är 31 000 m3 massor som skall schaktas och omfördelas till olika platser runt våt-

marken. Inga massor förs alltså bort från fastigheten. I nuläget har cirka 40 % av 

massomflyttningarna utförts. 
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Det ska också nämnas att återstoden efter de VA-knutna insatserna inte ligger på NSVA att 

utföra. Dessa är grässådd och gångstråk runt våtmark och det är idag oklart när kommunen 

kommer att utföra dessa. 

För projektet har erhållits LOVA-bidrag. 

11. Nästa möte 

Styrelsemöte 2020-12-11 klockan 9:00 via Teams.  

 

 

Vid tangentbordet   Justeras         Justeras 

 

 

Olof Persson    Charlotte Wachtmeister, ordförande   Krister Nilsson 


